

中国国际贸易促进委员会 云南省分会

感谢信

尊敬的斯里兰卡工商联

基尔蒂-古纳-瓦尔丹先生：

由云南省贸促会和南盟工商会共同主办的 2023 年中国—南亚商务理事会筹备会议于 2023 年 3 月 20 日在孟加拉达卡成功举行，会议期间，您积极参与，对第 16 届中国—南亚商务论坛主题及轮值主席国事宜提出了宝贵的意见建议。3 月 23 日，您与我会一道精心筹备滇斯产业合作推介及企业对接会，对活动的成功举办给予了宝贵的支持。

真诚期盼与您继续携手，不断加深交流合作，共同为推进中斯两国经贸合作高质量发展作出更大贡献。

在此，谨对贵会对云南省经贸促进团到访斯里兰卡发出邀请，并对团组出访期间给予的各方面工作支持帮助致以最诚挚的敬意和最衷心的感谢！祝愿贵会全体员工身体健康，工作顺利！



English version

Letter of appreciation

Honourable Federation of Sri Lankan Chambers of Commerce and Industry

Mr. Keerthi Guna wardane:

During the preparatory meeting of the 2023 China-South Asia Business Council, which was successfully held in Dhaka, Bangladesh on 20 March 2023, co-organised by the Yunnan Chamber of Commerce and Industry and SAARC Chamber of Commerce and Industry, you actively participated in the meeting and gave valuable advice and suggestions on the theme of the 16th China-South Asia Business Forum and the matter of the rotating presidency. On 23 March, you worked with me to prepare the Yunnan-South Asia Industry Cooperation Promotion and Business Matchmaking Meeting, and gave valuable support to the success of the event.

I sincerely look forward to continuing to work with you to deepen exchanges and cooperation, and to make greater contributions to the high-quality development of economic and trade cooperation between China and Sri Lanka.

I would like to extend my sincere respect and gratitude to you for your invitation to the Yunnan Provincial Economic and Trade Promotion Mission to Sri Lanka, and for the support and assistance given to the Mission in all aspects of its work during the visit! I wish all your staff good health and success in their work!